
UCHWAŁA NR LIII.286.2022 
RADY GMINY MASŁOWICE 

z dnia 24 marca 2022 r. 

w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Spraw Obywatelskich, Oświaty, Kultury, 
Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Gminy Masłowice za 2021 rok 

Na podstawie art. 21 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2022 r. 
poz. 559) oraz §26 ust. 3 Statutu Gminy Masłowice stanowiącego załącznik nr 1 do uchwały Nr 
XLVII/228/2018 Rady Gminy Masłowice z dnia 28 września 2018 r. (Dz. Urz. Woj. Łódzkiego 
poz. 5067 z 2018 r.) uchwala się, co następuje: 

§ 1. Przyjmuje się sprawozdanie z działalności Komisji Spraw Obywatelskich, Oświaty, Kultury, Zdrowia 
i Opieki Społecznej Rady Gminy Masłowice za rok 2021 stanowiące załącznik do niniejszej uchwały. 

§ 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

   

Przewodniczący Rady Gminy 
 
 

Mariusz Sarna 
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Załącznik do uchwały Nr LIII.286.2022 

Rady Gminy Masłowice 

z dnia 24 marca 2022 r. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Spraw Obywatelskich, Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki 
Społecznej Rady Gminy Masłowice za 2021 rok 

Komisja Spraw Obywatelskich, Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej została powołana 
uchwałą Nr II/5/2018 Rady Gminy Masłowice z dnia 27 listopada 2018 r. Na Przewodniczącego Komisji 
przez członków Komisji została wybrana Pani Teresa Dąbrowska. 

Skład komisji w 2021 r.: 

1) Teresa Dąbrowska - Przewodnicząca Komisji 

2) Zbigniew Mierzwa - Zastępca Przewodniczącej Komisji 

3) Krzysztof Dukalski - Członek 

4) Miłosz Drzewowski - Członek 

5) Mariusz Kołodziejski - Członek 

6) Paweł Kępiński – Członek 

Komisja pracowała w oparciu o plan pracy zatwierdzony Uchwałą Nr XXXIV.185.2020 Rady Gminy 
Masłowice z dnia 28 grudnia 2020 r. W 2021 r. odbyło się 13 posiedzeń Komisji. 

Styczeń 

Dnia 14 stycznia 2021 r. odbyło się wspólne posiedzenie: 

• Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Planowania Przestrzennego, Ładu, Porządku, 
Bezpieczeństwa Publicznego oraz Handlu i Usług; 

• Komisji Spraw Obywatelskich, Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej; 

• Komisja Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Ochrony Środowiska. 

Tematem posiedzenia był Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 dla gmin z przeznaczeniem na 
inwestycje realizowane w miejscowościach, w których funkcjonowały zlikwidowane państwowe 
przedsiębiorstwa gospodarki rolnej. Wnioski: 

• remont oczyszczalni ścieków w Chełmie wraz z kanalizacją, 

• budowa budynku Ochotniczej Straży Pożarnej w Masłowicach, 

• przebudowę drogi gminnej w miejscowości Bartodzieje. 

Luty 

W dniu 11 lutego 2021 r. odbyło się posiedzenie Komisji dotyczące informacji na temat pandemii 
COVID-19 na terenie gminy Masłowice. Gmina realizuje zadanie pod nazwą „transport osób mających 
trudności w samodzielnym dotarciu do punktów szczepień przeciwko wirusowi SARS-COV-2 w tym 
niepełnosprawnych”. Został zakupiony samochód, który ma pomóc osobom starszym w dotarciu do 
punktów szczepień, osoba do kontaktu w sprawie COVID-19 to pracownik Urzędu Gminy Masłowice 
Pani Małgorzata Dukalska. Komisja pozytywnie odniosła się do informacji w sprawie COVID-19 
udzielonych przez pracownika Urzędu Gminy. 

Marzec 

Dnia 10 marca 2021 r. odbyło się posiedzenie Komisji na temat: 

• Sprawozdanie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Masłowicach z realizacji zadań za 
2020 rok. 

• Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 
Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie rok 2020. 

–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––
Id: B236C066-CA21-41CF-869C-739671A24343. Podpisany Strona 1



• Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2020. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała wyżej wymienione zagadnienia odnośnie pracy GOPS 
w Masłowicach. 

Kwiecień 

W dniu 27 kwietnia 2021 r. odbyło się posiedzenie Komisji w Publicznej Szkole Podstawowej 
w Strzelcach Małych. W posiedzeniu uczestniczył dyrektor szkoły Pan Roman Janiec. Tematem 
posiedzenia była informacja na temat funkcjonowania Szkoły Filialnej w Przerębie. Komisja 
zaproponowała aby starą cześć budynku szkoły wyłączyć z użytkowania, a nową część, czyli salę 
gimnastyczną przeznaczyć do wykorzystywania przez mieszkańców sołectwa Przerąb. Ze względu na 
zły stan techniczny i braku uczniów i koszty utrzymania szkoły proponuj się uczniów z Przeręba 
przenieść do szkoły w Strzelcach Małych. 

Maj 

Dnia 6 maja odbyło się posiedzenie Komisji w Urzędzie Stanu Cywilnego w Masłowicach. 
W posiedzeniu uczestniczyła Pani kierownik GOPS Pani Krystyna Drzewowska. Tematy posiedzenia: 

• zaopiniowanie projektu uchwał w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 
mieszkaniowego i wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego, 

• konsultacje społeczne dotyczące projektów „Strategia Rozwiązywania Problemów Społecznych 
Gminy Masłowice na lata 2021-2026” oraz „Gminny Program Wspierania Rodziny na lata 2021-2023”. 

Wszyscy członkowie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku 
o przyznanie dodatku mieszkaniowego i wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

Czerwiec 

W dniu 2 czerwca 2021 r. odbyło się posiedzenie Komisji w którym uczestniczył Wójt Gminy 
Masłowice Bogusław Gontkowski oraz dyrektor szkoły w Strzelcach Małych Pan Roman Janiec. 
Tematem posiedzenia było funkcjonowanie Szkoły Filialnej w Przerębie. Komisja zaproponowała aby 
część budynku tzw starej szkoły oddzielić od nowej części i przeznaczyć do użytku społeczności 
lokalnej. W oparciu o przepisy ustawy - Prawo budowlane Szkoła nie nadaje się do użytkowania. Na 
dzień 2 czerwca 2021 r. wszystkie dzieci ze Szkoły w Przerębie uczęszczają do Szkoły w Strzelcach 
Małych. Na rok szkolny 2021/2022 rodzice dzieci z Przeręba zapisali do Szkoły w Strzelcach Małych 
(oprócz jednego ucznia). 

Lipiec 

Dnia 23 lipca 2021 r. odbyło się wspólne posiedzenie: 

• Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Planowania Przestrzennego, Ładu, Porządku, 
Bezpieczeństwa Publicznego oraz Handlu i Usług; 

• Komisji Spraw Obywatelskich, Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej; 

• Komisja Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Ochrony Środowiska; 

• Komisja do spraw Skarg Wniosków i Petycji. 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie wyżej wymienionych Komisji oraz Wójt Gminy Masłowice, 
a także dyrektor Szkoły w Strzelcach Małych. Na posiedzeniu Wójt Gminy Masłowice przedstawił 
informację na temat warunków drugiej oferty przetargu na odbiór odpadów z terenu Gminy Masłowice 
oraz jej zaopiniowaniem. Członkowie Komisji negatywnie zaopiniowali warunki drugiego przetargu. 
W drugiej części spotkania Wójt Gminy Masłowice przedstawił informację na temat programu Polski 
Ład. Propozycje do skorzystania z Polskiego Ładu to: 

• oczyszczalnia ścieków w Masłowicach (12 głosów za), 

• rozbudowa Szkoły Podstawowej w Strzelcach Małych (10 głosów za), 

• budowa dróg w Bartodziejach (8 głosów za, 4 wstrzymujące). 

W dniu 28 lipca 2021 r. odbyło się posiedzenie Komisji Spraw Obywatelskich w SP ZOZ 
w Masłowicach. W posiedzeniu uczestniczyła dyrektor SP ZOZ w Masłowicach Pani Sławomira 
Krawczyk – Ślusarczyk oraz główna księgowa Pani Irena Szczepaniak. Tematy posiedzenia: 
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• Informacja finansowa SP ZOZ w Masłowicach. 

• Wykonanie planu finansowego SP ZOZ w Masłowicach. 

• Informacja Dyrektora SP ZOZ na temat działalności jednostki oraz programu szczepień. 

Pani dyrektor SP ZOZ poinformowała, że obecnie w Ośrodku pracuje 1 lekarz oraz 3 lekarzy na 
godziny. Komisja stwierdziła, że obecnie jest to stanowczo za mało lekarzy, którzy pracują w naszym 
ośrodku. Z opinii mieszkańców wynika potrzeba zatrudnienia, pediatry oraz stomatologa. Pani dyrektor 
SP ZOZ złożyła rezygnację z funkcji dyrektora i dalsze starania o specjalistów będzie wykonywał nowy 
dyrektor. 

Sierpień 

W dniu 30 sierpnia 2021 r. Komisja odbyła się w Publicznej Szkole Podstawowej w Strzelcach 
Małych. W posiedzeniu uczestniczył dyrektor Szkoły Pan Roman Janiec. Temat posiedzenia: 

• Funkcjonowanie Szkoły Filialnej w Kraszewicach i Przerębie. 

• Przygotowanie szkół z terenu gminy Masłowice do rozpoczęcia roku szkolnego. 

• Informacja o budowie parkingu. 

Na terenie gminy Masłowice działa Szkoła Podstawowa w Strzelcach Małych oraz oddział filialny 
w Kraszewicach. W oddziale Filialnym w Kraszewicach pomalowana została klasa, położona tapeta na 
ścianie, wymieniona podłoga na korytarzu (w holu szkoły). Również w Szkole Podstawowej 
w Strzelcach Małych pomalowane zostały niektóre klasy. 

Październik 

Dnia 19 października 2021 r. Komisja zajmowała się petycją Rady Rodziców w sprawie wydłużenia 
godzin otwarcia Publicznego Samorządowego Przedszkola w Masłowicach. W posiedzeniu 
uczestniczyła dyrektor Przedszkola Pani Elżbieta Bienias. Rada Rodziców przy Publicznym Przedszkolu 
w Masłowicach zwróciła się do Wójta Gminy o przedłużeniu godzin pracy w Przedszkolu do godz. 1600, 
ze względu na to, że część rodziców pracuje do godz 15 plus jeszcze dojazd, nie jest możliwy odbiór 
dziecka do godz 1400..Komisja zaproponowała aby Pani dyrektor Przedszkola zwróciła się do rodziców 
o podpisanie oświadczenia o zgodę i dodatkową opłatę za przedłużenie godzin pracy do godz. 1600. Jeśli 
Wójt wyrazi zgodę takie oświadczenie Pani dyrektor Przedszkola wyśle do rodziców i wtedy możliwe 
jest przedłożenie godzin pracy Przedszkola. 

Listopad 

Na posiedzeniu w dniu 24 listopada 2021 r. Komisja zajmowała się opracowaniem planu pracy na 
2022 r. Plan Pracy został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich członków Komisji. 

Grudzień 

W dniu 3 grudnia 2021 r. Komisja zajmowała się z informacją z działalności SP ZOZ w Masłowicach 
oraz planem pracy nowej Pani Kierownik na 2022 r. Pani Kierownik przedstawiła swój plan pracy na 
2022 r. i tak jak Komisja Oświaty stwierdziła, że brak jest lekarzy specjalistów i dołoży wszelkich starań 
aby pozyskać pediatrę i stomatologa. Rozpatrywane były również podział środków finansowych, które 
gmina otrzymała z funduszu covidowego za zajęcie 3 miejsce pod względem wszczepienia 
mieszkańców naszej gminy. Komisja proponuje aby środki przeznaczyć na uzupełnienie rehabilitacji 
oraz na zakup aparatu USG do Ośrodka Zdrowia w Masłowicach. Pani Kierownik wykazała duże 
zaangażowanie swojej pracy i już poczyniła starania o lekarza pediatrę i radiologa. Zapewniła, że dołoży 
wszelkich starań aby Ośrodek działał zgodnie z oczekiwaniami mieszkańców Gminy Masłowice. 

Dnia 28 grudnia 2021 r. na posiedzeniu Komisji zajmowała się projektem uchwały w sprawie 
uchwalenia statutu Gminy Masłowice. Po burzliwej dyskusji wszyscy członkowie Komisji wstrzymali 
się od głosu zatwierdzającego statut i uważają, że statut powinien być poprawiony i zdjęty z obrad sesji. 
W drugiej części posiedzenia Komisja zajmowała się opinią o gminnym Programie Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022. Po przeanalizowaniu 
Gminnego Programu Profilaktyki Komisja pozytywnie zaopiniowała wyżej wymieniony program. 
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Nie wszystkie punkty planu pracy Komisji na rok 2021 zostały zrealizowane z uwagi na ogłoszony 
stan epidemii wywołany wirusem COVID-19 oraz wynikającymi z tego stanu ograniczeniami 
dotyczącymi możliwości zgromadzeń, jak również mając na względzie zdrowie i bezpieczeństwo. 

 

   

Przewodniczący Rady Gminy 
 
 

Mariusz Sarna 
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